

المستندات المطلوب إحضارها اثناء التسجيل بالكلية.

1.1 المستندات المطلوب إحضارها للتسجيل بالكلية إذا كان المتقدم لديه شهادة الثانوية العامة/ دبلوم

التعليم العام من المدارس الحكومية أو الخاصة بالسلطنة:

1- أصل شهادة الثانوية العامة / شهادة دبلوم التعليم العام.

2- نسخة من البطاقة الشخصية + جواز السفر + الأصل.

3- نسخة من شهادة حسن السيرة والسلوك.

4- صورتين شمسيّتين للطالب.

5- رسالة عدم الممانعة من جهة العمل في حالة أن المتقدم يعمل.

2.1 المستندات المطلوب إحضارها للتسجيل بالكلية إذا كان المتقدم لديه شهادة دبلوم التعليم العام من

المدارس الخاصة (تدرس برامج عالمية) والمدارس العالمية (غير عمانية):

1- نسخة + أصل رسالة معادلة المؤهل الدراسي من وزارة التربية والتعليم بالسلطنة.

2- نسخة من شهادة الثانوية العامة / شهادة دبلوم التعليم العام.

3- نسخة من البطاقة الشخصية + جواز السفر + الأصل.

4- صورتين شمسيّتين للطالب.

5- رسالة عدم الممانعة من جهة العمل في حالة أن المتقدم يعمل.

3.1 المستندات المطلوب إحضارها للتسجيل بالكلية إذا كان المتقدم لديه مؤهل دراسي أقل من شهادة

الثانوية العامة/ دبلوم التعليم العام + خبرة عملية (يعتبر من ذوي الخبرة):

1- استيفاء شروط قبول وزارة التعليم العالي للإلتحاق بالدراسة.

2- أصل رسالة الموافقة من وزارة التعليم العالي.

3- نسخة من البطاقة الشخصية + جواز السفر + الأصل.

4- صورتين شمسيّتين للطالب.

5- رسالة عدم الممانعة من جهة العمل.

Documents Required for Admission

1.1 Candidates who have General Education Diploma/ Thanawiya Certificate and who have studied in Omani school:

- Original of General Education Diploma/ Thanawiya Certificate.
- Copy of passport & ID card.
- Copy of the certificate of good conduct.
- Two personal photographs.
- No objection certificate from sponsor/employer in case the applicant employed.

1.2 Candidates who have General Education Diploma/ Thanawiya certificate or equivalent to General Education Diploma/ Thanawiya certificate and who didn't study in governmental or studied in an international schools:

- Copy from the equivalent letter from Ministry of Education and verify the original.
- Copy from the attested General Education Diploma/ Thanawiya Certificate or equivalent to Thanawiya.
- Copy of passport & ID card.
- Two personal photographs.
- No objection certificate from sponsor/employer in case the applicant employed.

1.3 Candidates who do not have General Education Diploma/ Thanawiya certificate and have certificate less than General Education Diploma/ Thanawiya + work experiences (mature students):

- Fulfil the requirements of MOHE.
- Original of the approval letter from Ministry of Higher Education.
- Copy of passport & ID card.
- Two personal photographs.
- No objection certificate from sponsor/employer.